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BR.0002.3.2018 
 
 
      

P R O T O K Ó Ł  NR   XL/18 
Z XL SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2018 r. 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy  

Stare Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 
Zakończenie obrad: godz. 17:20 
Stan radnych:  15 
Obecnych na sesji: 14 (nieobecny: K. Kalinowski) 
  
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek     Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. młodszy inspektor Tomasz Dałek Komendant Powiatowy Policji 
4. podkom. Sebastian Szczerbiak  Naczelnik Wydziału Dochodzeniowo - Śledczego 
5. nadkom. Robert Knap   Naczelnik Wydziału Prewencji 
6. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy 
7. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy 
8. Agata Zawadzka - Kowalska  Radca Prawny 
9. Agnieszka Senterkiewicz   Kierownik Referatu Geodezji  

                                                                      i Gospodarki Nieruchomościami 
10. Paweł Błażejewski   Kierownik Referatu Inwestycji 
11. Piotr Kuciej    Główny specjalista ds. infrastruktury technicznej 
12. Beata Tuzimek    Główny specjalista ds. rozwoju i promocji gminy 
13. Anna Michalska    Kierownik Referatu Podatków i Ewidencji  
      Działalności Gospodarczej                       
14. Jacek Kłopotowski   Kierownik Referatu Zamówień Publicznych 
15. Katarzyna Sońta    Inspektor ds. ochrony środowiska 
16. Iwona Mika    Kierownik Referatu Wspólnej Obsługi Jednostek 
17. Alicja Napurka    Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy  

                                                                      Społecznej 
18. Leszek Grabowski   Komendant Straży Gminnej Gminy Stare Babice 
19. Mieczysława Majchrzak     
20. Paweł Turkot    Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa          

                                                                      Komunalnego Eko-Babice 
21. Radni, sołtysi    wg listy obecności   
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1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XL sesji Rady Gminy Stare Babice, stwierdzając 
iż w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może 
obradować i podejmować uchwały. Przywitał wszystkich zgromadzonych. Ponadto 
poinformował, że w związku z nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym, zgodnie z którą od 
nowej kadencji Rady Gminy nagrania obrad muszą być udostępniane m. in. w Biuletynie 
Informacji Publicznej informuję, że w celu sprawdzenia możliwości technicznych strony 
internetowej nagrania od tej sesji będą udostępniane w BIP- ie.  
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. 
Zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Gminy 
może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego 
składu Rady.  
 
Wójt Gminy T. Turek złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o następujące projekty 
uchwał: 
- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współpracy partnerskiej Gminy Stare Babice z Radą 

Wiejską Wito – Posztowa na Ukrainie, 

- Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami wchodzącymi w skład gminnego zasobu, 

- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił  wnioski o rozszerzenie porządku obrad 

pod głosowanie: 

- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współpracy partnerskiej Gminy Stare Babice z Radą 

Wiejską Wito – Posztowa na Ukrainie - 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i  „wstrzymujących się” przy obecności 12 radnych ( 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu), 
- Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami wchodzącymi w skład gminnego zasobu - 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i  „wstrzymujących się” przy obecności 12 radnych ( 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu), 
- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego - 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i  „wstrzymujących się” przy obecności 12 radnych ( 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w związku z wprowadzeniem 

projektów uchwał jako punkty 17, 18, 19 pozostałe zmieniły kolejność.   
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Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy – podjęcie 

uchwały. 
6. Sprawozdanie z działalności straż gminnej za 2017 rok – podjęcie uchwały.  
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare 

Babice na rok 2018.   
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Starych Babicach z działalności Ośrodka za 2017 rok i 
sprawozdania za 2017 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w 
oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej w gminie Stare Babice.  

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych udzielających 
schronienia osobom tego pozbawionym. 

11. Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego – 
podjęcie uchwały.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia gruntu przeznaczonego na cel 
publiczny, położonego we wsi Lipków.   

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do scalenia 
nieruchomości położnych w obrębie Borzęcin Mały – kompleks nr I. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej we wsi Stare 
Babice.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu postępowania przy 
udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Stare Babice.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu Biblioteki 
Publicznej Gminy Stare Babice. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współpracy partnerskiej Gminy Stare Babice z 
Radą Wiejską Wito – Posztowa na Ukrainie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 
nieruchomościami wchodzącymi w skład gminnego zasobu. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego. 

20. Zapytania radnych. 
21. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zakończenie obrad. 
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3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych po XXXIX sesji Rady Gminy. Poinformował, że: 
- otrzymał od właściciela nieruchomości w Bliznem Łaszczyńskiego pismo dotyczące nowego 

studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego w zakresie wsi Blizne 
Łaszczyńskiego, dodał że jeśli ktoś chce zapoznać się z treścią pisma to należy zwrócić się 
do Biura Rady; 

- przesłał do Sądu Wojewódzkiego w Warszawie uchwałę z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie 
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi Prokuratora 
Okręgowego w Warszawie wraz z odpowiedzią na skargę; 

- otrzymał Zarządzenie Nr 66/2018 Wójta Gminy Stare Babice w sprawie sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy oraz sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnej 
Biblioteki Publicznej za rok 2017 oraz informację o stanie mienia Gminy Stare Babice – 
sprawozdanie przekazał radnym; 

- zwołał wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XL sesji Rady 
Gminy; 

- podjął działania do zwołania XL  sesji Rady Gminy; 
- w każdą środę pełnił dyżur.  
 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Wójt 

składa sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. Radni w materiałach otrzymali sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na  

XXXIX sesji, sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że 

od ostatniej sesji nie podpisano żadnych aktów notarialnych. 

 
Wójt Gminy K. Turek przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że m. in.:   
- przeprowadził naradę z przedstawicielami OSP Babice; 
- przeprowadził naradę z przedstawicielami OSP Borzęcin; 
- brał udział w posiedzeniu Komitetu Sterującego ZIT; 
- przeprowadził kolejną naradę w sprawie odliczeń podatku VAT;  
- uczestniczył w warsztatach WOF dot. Rozwiązań komunikacyjnych  aglomeracji warszawskiej; 
- przeprowadził naradę z wiceministrem MZ m.in. w sprawie tzw. dentobusów, czyli mobilnych 
gabinetów stomatologicznych dla placówek oświatowych i wychowawczych;  
- wspólnie ze Starostą WZ i z Wójtem Gminy Izabelin uczestniczył w naradzie z dyr. 
Departamentu Rozwoju Regionalnego i Funduszy Europejskich UM w sprawie dofinansowania 
modernizacji drogi powiatowej ul. Izabelińska i ul. H. Sienkiewicza po stronie Gminy Izabelin;  
- przeprowadził kolejną naradę ze specjalista w sprawie organizacji gospodarki odpadami 
komunalnymi w gminie; 
- uczestniczył w spotkaniu samorządów PWZ z Marszałkiem Mazowieckim; 
- przeprowadził naradę z przedstawicielami firmy Orange dotyczącą nowych technologii w 
zakresie publicznego WI FI i monitoringu bezprzewodowego. 
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Pytania do informacji Przewodniczącego oraz sprawozdania Wójta.  
 
Radny R. Fijołek poprosił o rozszerzenie tematów dotyczących: 
- narad z OSP Babice i OSP Borzęcin;  
- aglomeracji warszawskiej; 
- narady z ekspertem w sprawie odpadów komunalnych; 
- narady ze Starostą w sprawie ul. Izabelińskiej. 
 
Radny D. Sobczak poprosił o rozszerzenie tematów dotyczących: 
- narady w sprawie ZIT; 
- narady w sprawie odpadów komunalnych. 
 
Wiceprzewodniczący S. Sumka poprosił o rozszerzenie tematów dotyczących: 
- narady w sprawie odpadów komunalnych, 
- przybliżenie tematu dentobusu. 
 
 Radna E. Kawczyńska poprosiła o rozszerzenie tematu dotyczącego pisma od mieszkańca 
skierowanego do Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radny P. Karczmarek poprosił o rozszerzenie informacji dotyczącej firmy Orange. 
 
Odpowiedzi Przewodniczącego Rady Gminy:  
- odnośnie pisma od mieszkańca – przypomniał, że temat był poruszany na komisji, chodzi o 

tereny za trasą S8 i planowanym nowym studium,  dodał że pismo jest obszerne i dlatego 
zainteresowanych pismem odsyła do Biura Rady. 

 
Odpowiedzi Wójta Gminy: 
- odnośnie narady OSP – było to cykliczne spotkanie omawiające bieżące sprawy, rutynowe 

działania, nie miały miejsca żadne wiążące decyzje; 
- odnośnie aglomeracji warszawskiej – były to kolejne warsztaty, w których uczestniczył, 

spotkanie dotyczyło przyszłych rozwiązań komunikacji zbiorowej, poruszał szereg 
problemów, położył nacisk na koncepcję pasma zachodniego, którą chcą wdrożyć ze 
Starostą, poruszył również sprawę tzw. paszkowianki; 

- odnośnie gospodarki odpadami – było to cykliczne spotkanie mające na celu zapoznawanie 
się z  bieżącymi informacjami w pracach legislacyjnych i proceduralnych, trwają prace nad 
Wojewódzkim Planem Gospodarki Odpadami – obecnie obowiązuje stary plan i 
przygotowany jest nowy projekt, dyskutowano, a Marszałek odnotował uwagi, jego 
stanowisko jest podobne do naszych – zgadza się z tym, że przepisy są ułomne; 
prowadzone są z ekspertem rozmowy na temat utylizacji odpadów zielonych – to nowa 
frakcja odpadów, która eskaluje koszty – są niepohamowane ilości tych odpadów,  odbiór 
ich powinien być ograniczony z opcją na kompostownie przydomowe – gmina powinna 
zakupić kompostowniki i użyczyć bezpłatnie gospodarstwom domowym, poszukiwane są 
metody zahamowania wzrostu kosztów. Zauważył, że w gminie przeważa budownictwo 
jednorodzinne rozproszone, co oznacza dużą ilość odpadów zielonych i wyższe koszty od 
jednostki mieszkaniowej; 

- odnośnie ulicy Izabelińskiej – powiedział, że w kolejnym przetargu żadna firma się nie 
zgłosiła – jedna firma była zainteresowana złożeniem oferty, ale kalkulowana cena miała 
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wynosić 30 mln, a to 2 razy więcej niż przewidywana kwota, jest pomysł by zmniejszyć 
zakres i nie stracić przy tym dofinansowania, Urzędu Marszałkowi jest przychylny do 
takiego rozwiązania; 

- odnoście dentobusa – jest to program Ministra Zdrowia polegający na mobilnych 
gabinetach dentystycznych, które podjeżdżają  pod placówkę i przeprowadzają badania, 
chciałby taką akcję przeprowadzić w szkołach; 

- odnośnie ZIT – wszyscy uczestnicy programu zasiadają w komitecie sterującym, gdzie 
podejmowanych jest szereg decyzji i uchwał ostatnio w sprawie alokacji środków z jednych 
działań na drugie, ponieważ niektóre działania nie cieszyły się zainteresowaniem, działania 
obecnie dotyczą głównie budowy ścieżek rowerowych i parkingów „parkuj i jedź”; 

- odnoście firmy Orange – firma złożyła interesującą ofertę ławek  WiFi z panelem solarnym 
– w ławce zamontowany jest ruter WiFi i wejście na doładowanie, ławki takie montuje się 
w parkach, na skwerach, przy siłowniach zewnętrznych, mają też ofertę na monitoring 
bezprzewodowy, który jest uzupełnieniem do monitoringu przewodowego.  

 
Pytania uzupełniające: 
 
Radny R. Fijołek doprecyzował pytanie - prosił o rozszerzenie tematu OSP Borzęcin i użyczenie 
budynku. Dodał, że ulica Izabelińska w większości przechodzi przez las w naszej gminie i z tego 
tytułu jest dużo mniejszy zakres robót i nie wie z czego można by było zrezygnować. W sprawie 
odbioru odpadów komunalnych obecna umowa obowiązuje do stycznia, w połowie roku 
powinniśmy podejmować prace w celu przygotowania się do nowego przetargu. W gminie 
Baranów stawka jest 14 zł za wywóz odpadów raz w m-cu, w naszej gminie jest to 19 zł za 
odbiór 2 razy w m-cu – należy z czegoś zrezygnować.  
 
Radny K. Szuba zapytał czy rozważana jest możliwość przekazania zadania odbioru odpadów 
komunalnych Przedsiębiorstwu Eko - Babice Sp z o.o.   
 
Wójt Gminy K. Turek odpowiedział następująco: 
- odnoście OSP - Zarząd zabiega o to by stało się pełnym właścicielem nieruchomości, co jest 
formalnie trudne, ponieważ nie można zrobić darowizny, ani przekazać w użytkowanie 
wieczyste, bo działka jest zabudowana –zaproponował inną formę z Kodeksu Cywilnego np. 
służebność dożywotnią, poszukiwane są zastępcze rozwiązania; 
- odnoście odpadów komunalnych – wyraził obawę co do obniżenia stawki, są dwa czynniki 
determinujące cenę – ilość odpadów, a społeczność w gminie wytwarza dużą ilość odpadów, 
będzie trudno się zrównać z gminą Baranów, drugi – to koszty utylizacji i koszty wywozu. 
Podejmowane są prace nad przekazaniem odbioru odpadów Przedsiębiorstwu Eko - Babice 
Sp. z o.o., uznano, że nie warto kupować nowych śmieciarek, a zakupić używane.  Dodał, że 
zapowiadane są zmiany legislacyjne – zmiany w zakresie rozdzielenia przetargu na odbiór i na 
utylizację.  
 

5. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy – 
podjęcie uchwały.   
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z ustawą o policji 
Komendant Policji składa Radzie Gminy informację o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego, którą radni otrzymali. Na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
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Bezpieczeństwa odbyła się szczegółowa dyskusja dotycząca porządku i bezpieczeństwa. 
Komisja zarekomendowała przyjęcie przez Radę Gminy informacji. Informacja została 
omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał czy są dodatkowe pytania. 
 
Wiceprzewodniczący L. Poborczyk zapytał o rozliczanie służb ponadnormatywnych patroli, 
które podczas wykonywania obowiązków musiały wyjechać na teren innej gminy. 
 
Radna E. Kawczyńska prosiła o zwiększenia ilości patroli na ul. Hubala wraz z pomiarem 
prędkości z uwagi na duży ruch drogowy.  
 
Komendant Powiatowy Policji T. Dałek poinformował, że jest komendantem od maja zeszłego 
roku, a wcześniej był zastępcą i gmina oraz powiat nie są mu obce, podejmuje wiele różnych 
działań – m.in. powstały dwa nowe posterunki na terenie powiatu. Odpowiedział, że jeżeli jest 
osoba zatrzymana to służba ponadnormatywna musi dokończyć interwencję, tak samo w 
przypadku zagrożenia życia i mienia. Odnośnie zwiększenia patroli na ul. Hubala działania 
Policji od zeszłego roku sprawiły, że po I kwartale ruch drogowy w Powiecie Warszawskim 
Zachodnim ma najlepsze osiągnięcia - nie było wypadków śmiertelnych, ograniczono wypadki 
drogowe. Zauważył, że są 2 lub 3 vacaty w drogówce. Dodał, że wszystkie gminy proszą o 
wsparcie jeśli chodzi o ruch drogowy, z uwagi na prośby stara się ściągać funkcjonariuszy z 
Komendy Stołecznej - Komendant Stołeczny Policji gen. Paweł Dobrodziej  oddelegował 3 
policjantów z Wydziału Prewencji do ruchu drogowego na okres 3 m-cy i w miarę możliwości 
będą wysyłać funkcjonariuszy na ulicę Hubala. Poprosił o przekazywanie na bieżąco informacji 
dotyczących problemów i niepokojących informacji mających wpływ na wspólne 
bezpieczeństwo.  
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/417/18 - w sprawie przyjęcia informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

6. Sprawozdanie z działalności straż gminnej za 2017 rok – podjęcie uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z dyspozycją § 14 ust. 1 
uchwały z dnia 30 kwietnia 2008r. w sprawie nadania regulaminu straży gminnej Gminy Stare 
Babice – Komendant przedstawia Radzie Gminy pisemne sprawozdanie roczne z działalności 
straży w terminie do 30 maja. Radni otrzymali takie sprawozdanie. Na posiedzeniu Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa odbyła się szczegółowa dyskusja dotycząca  
sprawozdania z działalności straży. Komisja zarekomendowała przyjęcie przez Radę Gminy 
informacji.  Sprawozdanie zostało omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny J. Piętocha wysunął postulat do Komendanta Straży Gminnej o ocenę wraz z oficerem 
Straży Pożarnej, przedstawicielem Policji i pracownikiem Urzędu Gminy z Referatu Ochrony 
Środowiska zagrożenia pożarowego na działce nr 180 – w celu dokonania oceny tego terenu i 
sporządzenia protokołu dla Wójta Gminy, na podstawie którego  Wójt wystosuje  pismo do 
właściciela działki o ewentualnych dostrzeżonych zagrożeniach.   
 
Komendant Straży Gminnej Gminy Stare Babice L. Grabowski odpowiedział, że dokona 
kontroli i postara się włączyć leśniczego, jednak nie widzi tam zagrożenia pożarowego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/418/18 - w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności straż gminnej 

za 2017 rok 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare 
Babice na rok 2018. 
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę 
kwoty planowanych dochodów i wydatków budżetu oraz aktualizację dochodów i wydatków 
związanych z realizacją zadań zleconych, aktualizację zestawienia planowanych kwot dotacji 
udzielanych z budżetu gminy. Na wspólnym posiedzeniu Komisji radni otrzymali 
autopoprawkę do projektu uchwały. Projekt uchwały wraz z autopoprawką zostały omówione 
na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy 1 głosie  
„przeciw” i braku głosów  „wstrzymującym się” przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XL/419/18 - w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare Babice 
na rok 2018 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Starych Babicach z działalności Ośrodka 
za 2017 rok i sprawozdania za 2017 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania 
rodziny. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z art. 110 ust. 9 ustawy 
o pomocy społecznej Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej składa radzie gminy roczne 
sprawozdanie z działalności ośrodka oraz zgodnie z art. 179 ust. 1 ustawy z dnia 9 czerwca 
2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej Wójt składa radzie gminy roczne 
sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawia potrzeby 
związane z realizacją zadania. Sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej za rok 2017 wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 
za 2017 rok zostało omówione na  posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i 
Kultury Fizycznej. Komisja nie wniosła uwag. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna J. Szczepanik wyraziła zadowolenie z opieki senioralnej  na terenie gminy. Zauważyła, 
że jest wiele działań w zakresie wolontariatu i opieki nad kobietami w ciąży.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy braku 
głosów  „przeciw” i  „wstrzymującym się” przy obecności 14 radnych (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/420/18 - w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Starych Babicach z działalności 
Ośrodka za 2017 rok i sprawozdania za 2017 rok z realizacji 
zadań z zakresu wspierania rodziny przyjęcia Programu 
„Starobabicka Karta Seniora” 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 
społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej w gminie 
Stare Babice.  
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z art. 16a ustawy  o 
pomocy społecznej- gminy muszą corocznie przygotować ocenę zasobów pomocy społecznej 
w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Zasoby obejmują w 
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szczególności infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania 
pomocy społecznej. Ocena zaś obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy społecznej, 
rodzaje ich problemów oraz ich rozkład ilościowy. Wójt Gminy, co roku do dnia 30 kwietnia 
przedstawia Radzie Gminy ocenę, która wraz z rekomendacją jest podstawą do planowania 
budżetu na rok następny. Radni otrzymali ocenę zasobów pomocy społecznej, ocena została 
omówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej. 
Komisja nie wniosła uwag. Na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłoszony został błąd pisarski 
dotyczący ilości świetlic w tabeli na stronie 8. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna J. Szczepanik omówiła braki, które wynikły z dyskusji na posiedzeniu Komisji Oświaty, 
które dotyczą mieszkań socjalnych i świetlic środowiskowych. Zapytała o możliwość powrotu 
do pomysłu budowy mieszkań socjalnych w Borzęcinie Dużym oraz o możliwość stworzenia 
świetlic w placówkach oświatowych. 
 
Wójt Gminy K. Turek odpowiedział, że jest koncepcja budowy mieszkań, ale obecnie nie jest 
to duży problem na terenie naszej gminy i na razie najtańszą opcją jest najem mieszkań czy 
pokoi od osób prywatnych. Jeżeli będzie rosło zapotrzebowanie to gmina posiada działkę w 
Borzęcinie zarezerwowaną na ten cel, a coraz więcej mówi się o pojawieniu się programu na 
dofinansowanie budownictwa mieszkań komunalnych na potrzeby socjalne. Gmina ma do 
przeprowadza blisko 100 inwestycji rocznie w ramach Referatu Inwestycji i Referatu 
Gospodarki Komunalnej i największe inwestycje przez Przedsiębiorstwo Eko - Babice, a koszty 
inwestycji rosną. Odnośnie świetlicy środowiskowej powierzchnie w szkołach się nie 
uwalniają, w Szkole w Zielonkach do zerówki jest nabór na 3 pełne klasy i trzeba będzie 
uruchomić 4 – szkoła nie była przygotowana na taką liczbę dzieci i  rozważany jest pomysł  
adaptacja niektórych powierzchni sportowych na sale lekcyjne.  
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się” przy obecności 14 radnych (4 radnych nie brało udziału w 
głosowaniu). 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/421/18 - w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w 

oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej 
w gminie Stare Babice 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 
„wstrzymujących się” przy obecności 14 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 
 
 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych udzielających 
schronienia osobom tego pozbawionym. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
ustalenie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 
mieszkaniach chronionych udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy 
Stare Babice. Na podstawie art. 97 ust. 5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 
rada gminy jest upoważniona do ustalenia powyższych zasad drodze uchwały, w zakresie 
zadań własnych dotyczących obowiązku udzielenia schronienia, zapewnienia posiłku oraz 
niezbędnego ubrania osobom tego pozbawionym. Projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/422/18 - w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych udzielających schronienia osobom tego 
pozbawionym  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 

11. Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
– podjęcie uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z art. 5a ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i wolontariacie, Wójt Gminy, nie później niż do 30 kwietnia 
każdego roku, jest obowiązany przedłożyć Radzie Gminy sprawozdanie z realizacji programu 
współpracy za rok poprzedni. Sprawozdanie zostało omówione na wspólnym posiedzeniu 
Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XL/423/18 - w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2017 z realizacji 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia gruntu przeznaczonego na cel 
publiczny, położonego we wsi Lipków. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada nabycie 
działek o numerach ewidencyjnych 156/18, 157/4,i 157/10 o łącznej powierzchni 0,3160 ha 
we wsi Lipków. Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego działki te 
przeznaczone są pod drogę gminną dojazdową o symbolu 1aKDD. Projekt uchwały został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/424/18 - w sprawie nabycia gruntu przeznaczonego na cel publiczny, 

położonego we wsi Lipków 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

scalenia nieruchomości położnych w obrębie Borzęcin Mały – kompleks nr I. 
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę 
paragrafu 1 uchwały nr XIX/186/16 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2016r w 
sprawie przystąpienia do scalenia nieruchomości położonych w obrębie  Borzecin Mały –
kompleks 1, która polega na włączeniu do scalenia i podziału części działki o nr ew. 93/1 oraz 
działki 117/4. Konieczność dokonania zmiany wynika z zapewnienia dostępu do drogi 
publicznej nowo powstałym działkom w wyniku scalenia. Wobec powyższego zmianie podlega 
także mapa z ewidencji gruntów z naniesionymi nowymi granicami scalenia oraz  zmiana listy 
uczestników scalenia. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
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Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymującym się” przy obecności 14 radnych (2 radnych nie brało udziału w 
głosowaniu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/425/18 - zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do scalenia 

nieruchomości położnych w obrębie Borzęcin Mały – kompleks 
nr I 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej we wsi 

Stare Babice sprawie nabycia gruntów we wsi Stare Babice. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie 
nazwy Dworkowa drodze położonej we wsi Stare Babice. Na poprzedniej sesji dokonano 
zmiany nazwy ulicy Kościuszki na ulicę Dworską. W dniu 5 kwietnia br. trzech radnych złożyło 
wniosek o uchylenie  uchwały podjętej na poprzedniej sesji i przyjęcie nazwy ulicy Dworkowa. 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny M. Starnowski  wyjaśnił, że  wpłynął jeden wniosek na nadanie nazwy drodze z 
propozycjami  Dworkowa lub Dworska. Na poprzedniej sesji podjęto uchwałę o nadanie nazwy 
Dworska, ale paru mieszkańców było niezadowolonych z nazwy i jeszcze raz skonsultowana 
została nazwa ulicy z mieszkańcami i jednomyślnie stwierdzono, że ma się nazywać Dworkowa.  
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek o 
nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/426/18 -  w sprawie nadania nazwy drodze położonej we wsi 

Stare Babice sprawie nabycia gruntów we wsi Stare Babice 
nabycia gruntów we wsi Stare Babice 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 
głosie „wstrzymującym się” przy obecności 14 radnych. 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu postępowania przy 

udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Stare Babice. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
umożliwienie spółkom wodnym uzyskanie pomocy finansowej z budżetu gminy Stare Babice 
na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie 
inwestycji. Zgodnie z art. 443 ust. 4 ustawy z dnia 20 lipca 2017r. Prawo wodne zasady 
udzielania dotacji celowej, tryb postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej 
rozliczania określają organy stanowiące jednostek samorządu terytorialnego w drodze 
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uchwały będącej aktem prawa miejscowego. Zgodnie z art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 30 kwietnia 
2004 r. o postępowaniu w sprawach dotyczących pomocy publicznej uchwała została 
zgłoszona Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, który nie wniósł uwag do 
przedmiotowego projektu uchwały. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. W dniu dzisiejszym radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały. 
Autopoprawka została sporządzona z uwzględnieniem najnowszych rozstrzygnięć Regionalnej 
Izby Obrachunkowej.   
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 
Autopoprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i  „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych (1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
  
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i  „wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych (4 radnych nie brało udziału w 
głosowaniu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/427/18 - w sprawie przyjęcia zasad i trybu postępowania przy 

udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy 
Stare Babice 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu 

Biblioteki Publicznej Gminy Stare Babice. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
ogłoszenie jednolitego tekstu Statutu Gminnej Biblioteki Publicznej wraz z uwzględnieniem 
zmian wprowadzonych Uchwałami z dnia 4 września 2014 r. i z dnia 28 marca 2018 r. Na 
wspólnym posiedzeniu Komisji radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały. Projekt 
uchwały wraz z autopoprawką zostały omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
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Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych (1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu) 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/428/18 - w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu Biblioteki 

Publicznej Gminy Stare Babice 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współpracy partnerskiej Gminy Stare 

Babice z Radą Wiejską Wito – Posztowa na Ukrainie. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 

nawiązanie stosunków partnerskich pomiędzy Gminą Stare Babice a Radą Wiejską Wito – 

Posztowa na Ukrainie. Nawiązanie współpracy partnerskiej ma na celu stworzenie warunków 

do wymiany doświadczeń jednostek w dziedzinach należących do zadań własnych gminy, 

nawiązywania wzajemnych kontaktów pomiędzy samorządowcami i mieszkańcami – w tym 

pomiędzy uczniami szkół, organizacjami i stowarzyszeniami, podejmowania wspólnych działań 

w dziedzinie sportu, turystyki, rekreacji, a także prezentowanie tradycji i dorobku kulturalnego 

społeczeństw. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i 1 głosem „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/429/18 - w sprawie współpracy partnerskiej Gminy Stare Babice z Radą 

Wiejską Wito – Posztowa na Ukrainie  
- podjęta została w głosowaniu jawnym, 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 
głosami „wstrzymującymi się”, przy obecności 14 radnych. 
 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 
gospodarowania nieruchomościami wchodzącymi w skład gminnego zasobu. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
poprawę błędnie dokonanej zmiany wprowadzenia do wyliczenia w § 10 uchwale  z 2012 r. 
Podkreślił, że nie jest to merytoryczna zmiana treści uchwały, a jedynie doprowadzenie do 
zgodności z zasadami techniki prawodawczej i jest to niezbędne w celu opracowania 
prawidłowego tekstu jednolitego uchwały. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/430/18 - zmieniająca uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami wchodzącymi w skład gminnego zasobu 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 
Powiatu Warszawskiego Zachodniego. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego pn. „Budowa chodnika dł. ok. 800 mb przy drodze powiatowej nr 
4141W – ul. Kwiatowej, Gm. Stare Babice”. Rada Gminy Stare Babice w Uchwale Nr 
XXX/409/14 w dniu 28 marca 2018 r. w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare 
Babice na 2018 rok zarezerwowała środki w wysokości 210.000zł na współfinansowanie w/w 
zadania. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna J. Szczepanik zapytała co będzie obejmowała budowa – czy tę część, przy której jest 
krawężnik czy całość. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji P. Błażejewski odpowiedział, że zadanie jest realizowane przez 
Powiat i obejmuje odcinek o długości 800 m, przy którym jest krawężnik. Na pozostałym 
odcinku nie można wybudować chodnika, ponieważ nie ma odwodnienia i wymagane było 
odwrócenie profilu drogi. Ma nadzieję, że w przyszłości Zarząd Dróg Powiatowych dokończy 
inwestycję. 
 
Radny R. Fijołek poprosił o dopilnowanie przez pracownika Referatu Inwestycji budowy 
chodnika, ponieważ uważa, że odnowienia przez rowy nie zadziała, chodnik jest potrzebny, ale 
trzeba położyć nacisk na odwodnienie by nie było tam podtapiania.  
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Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych (1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu). 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XL/431/18 - w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Warszawskiego Zachodniego 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 

20. Zapytania radnych. 

Radny D. Sobczak zadał następujące pytania:  
- co ze zmianami w komunikacji gminnej i kiedy będzie spotkanie na ten temat; 
- jakie są plany zagospodarowania przestrzennego terenów w okolicy ul. Zielonej, chodzi o 
miejsce piknikowe, które miało być wybudowane  w ramach współpracy trzech sołectw;  
- czy aktualna jest opcja przejęcia odbioru odpadów komunalnych przez Przedsiębiorstwo  Eko 
– Babice Sp. z o.o.; 
- kiedy będzie ogłoszony przetarg na przebudowę ul. Pohulanki; 
 - kiedy planowana jest dalsza rozbudowa Parku w Starych Babicach i co ona obejmuje; 
- kiedy będą wytyczne dotyczące funduszu  sołeckiego i do kiedy należy składać wnioski. 
 
Radna E. Kawczyńska zapytała kiedy monitoring w Bliznem będzie połączony z monitoringiem 
gminnym. 
 
Radny R. Fijolek zadał następujące pytania: 
- jak będzie wyglądała dopłata do komunikacji i czy mieszkańcy sami musza się zgłaszać do 
Urzędu w tej sprawie; 
- czy Przedsiębiorstwo Eko – Babice Sp. z o.o. złożyło wniosek do Przedsiębiorstwa Wody 
Polskie o ustalenie taryf za wodę; 
- odnoście Warszawskiej Bis – zapytał czy nie lepiej wrócić do budowy kolejki WKD; 
– zapytał jak wpłynie na budżet gminy wprowadzenie Programu 5+ proponowanym przez 
Premiera, który zakłada obniżenie podatku CIT. 
 
Radny P. Karczmarek uzyskał informacje od Zastępcy Wójta M. Zająca, że Gmina  dostała 
pozwolenie na budowę ul. Jakubowicza i został złożony wniosek o dofinansowanie – zapytał 
kiedy  będzie wiadomo czy dotacja została przyznana oraz zapytał czy odbył się przetarg na 
budowę kanalizacji w ul. Sportowej. 
 
Radny M. Starnowski wyraził zdanie, że należy wziąć to pod uwagę stanowisko jakie w 
temacie komunikacji ma gmina Izabelin, która podjęła uchwałę intencyjną w sprawie wejścia 
w pierwszą strefę, a rezygnacji z Programu Warszawa+. W sprawie funduszu sołeckiego 
zapytał o możliwość jego zwiększenia uchwałą podjętą do końca lipca.  
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Radny K. Szuba zapytał czy został ogłoszony przetarg na budowę parkingu przy Szkole w 
Borzęcinie Dużym, a także zwrócił się z prośbą, w imieniu mieszkańców, o postawienie 
słupków  przy przejściu dla pieszych prowadzącym do furtki Szkoły.  
Radny H. Stawiski zapytał na jakim etapie jest budowa rond w Zielonkach przy ul. Południowej 
i ul. Białej Góry. 
 
Radna K. Bielińska zadała następujące pytania: 
- czy będzie ogłaszany konkurs na dyrektora Szkoły w Zielonkach – Parceli;  
- w którym przedszkolu będzie wymiana okien; 
- jakie są plany wobec ulicy Szymanowskiego;  
- jakie są dotychczasowe koszty budowy kompleksu szkolno - sportowego w Zielonkach – 
Parceli. 
 
Radna L. Skrzeczkowska powiedziała, że konsultowała z mieszkańcami problemy dotyczące 
komunikacji – zaproponowała rozwiązanie, które zakłada połącznie ul Hubala poprzez Rynek, 
ul. Warszawską i Południową aż do kolejki WKD w Ożarowie – rozwiązałaby to problem 
dojazdu do centrum i innych dzielnic, a także do szkoły, domu kultury,  obowiązywałyby te 
same bilety, gdyby autobus jeździł co 20-30 min mieszkańcy na pewno by z tego skorzystali 
ponieważ mieszkańców przybywa. Zapytała czy Wójt rozważa takie rozwiązanie i czy nie 
należałoby rozmawiać z gminą Ożarów aby partycypowała w kosztach.  
 
Radny J. Piętocha zadał następujące pytania: 
- czy jest planowana przebudowa Rynku w Starych Babicach i czy uniemożliwi dojazd do 
Kościoła; 
- czy planowana jest budowa obwodnicy Starych Babic po stronie wschodniej cmentarza. 
 

21. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

Zastępca Wójta M. Zając odpowiedział, że na dzień dzisiejszy jest tylko Program Warszawa+, 
każdy mieszkaniec dostanie kartę ze zdjęciem, a gmina zapłaci fakturę, która będzie 
wystawiana tylko za tych, którzy kupili bilet, a nie, jak wstępnie miało być, ryczałtem. Dodał, 
że są 3 progi dopłat i Wójt zdecydował, że gmina będzie dopłacać w najwyższym progu czyli 
do biletu za 120 zł dopłata będzie wysokości 60 zł, przy bilecie kwartalnym gmina dopłaci 100 
zł. Wysłane zostało pismo o chęci przystąpienia do programu. 
 
Wójt Gminy K. Turek udzielił odpowiedzi: 
-  odnośnie zorganizowania komunikacji od ul. Hubala – zauważył, że radna L. Skrzeczkowska 
omyłkowo postuluje o połączenie z WKD, bo chodzi o połączenie w PKP. Dodał, że  jedna z linii 
L przejeżdża obok stacji PKP, a ZTM stale monitoruje zapotrzebowanie na nowe linie i trasy. 
Poprosił o przygotowanie konkretnego projektu i złożenie w Urzędzie Gminy ponieważ 
wszystkie wnioski są analizowane, rozpatrywane i wraca się do nich; 
- odnośnie planu zagospodarowania w okolicy ul. Zielonej to plan jest w trakcie przygotowania;  
- odnośnie przejęcia przez Przedsiębiorstwo Eko – Babice Sp. z o.o. odbioru odpadów– 
przeprowadzane są konsultacje ze specjalistami i badany jest sens ekonomiczny. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji P. Błażejewski odnośnie modernizacji ul. Pohulanki 
odpowiedział, że gmina czeka na decyzję Wód Polskich w sprawie odprowadzenia wody 
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deszczowej z ulicy do rowu melioracyjnego – jeżeli to uzgodnią będzie można kończyć 
dokumentację techniczną łącznie z oświetleniem ulicznym, wystąpić o pozwolenie na budowę 
i dopiero ogłosić przetarg. Odnośnie zmian w Parku w Starych Babicach – po prawej stronie 
drogi dojazdowej będzie plac zabaw, problem stanowi słup trójnożny, który dopóki nie będzie 
zlikwidowany nie można wykonać projektu palcu zabaw. Odnośnie przebudowy Rynku to 
chodzi o przebudowę oświetlenia i słupów –  Zakład Energetyczny ma środki na to by 
zlikwidować słupy i puścić kable ziemią, wszystkie słupy znikną i wtedy będzie trzeba 
zamontować gminne słupy i lampy. 
 
Wójt Gminy K. Turek udzielił odpowiedzi: 
- odnośnie funduszu sołeckiego zauważył, że radny M. Starnowki i radna K. Bielińska chcą 
wykorzystywać fundusz sołecki na wzór gminy Izabelin. Radny M. Starnowski wnioskuje o 
zwiększenie funduszu w niektórych sołectwach, a fundusz już będzie wynosił ok 1 mln zł. 
Przyznał, że należy popierać te inwestycje, które przyniosą wzrost wpływów z podatków; 
- odnoście monitoringu – gmina zakładała bezprzewodowy przepływ sygnału, taką usługę 
świadczy firma Orange i jest korzystna cenowo, ponieważ jest producent gotowego zestawu i 
może kompleksowo zamówić, jak wpłynie oferta to gmina przystąpi do instalacji. 
 
M. Majchrzak odnośnie funduszu sołeckiego wyjaśniła, że: 
-  Wójt w terminie do dnia 31 lipca roku poprzedzającego rok budżetowy przekazuje sołtysom 
informację o wysokości środków przypadających danemu sołectwu oraz środków  
zwiększających fundusz; 
- na dzień  30 czerwca znana musi być aktualna liczba mieszkańców potrzebna do wzoru przy 
obliczaniu wysokości funduszów; 
- sołtysi składają wnioski do 30 września; 
– sołectwa mogą się łączyć i wspólnie wykonywać przedsięwzięcia; 
- z danych GUS-u na dzień 31 grudnia, po wyliczeniu wynika, że niektóre sołectwa, jak Babice 
czy Blizne, nie mogą dostać więcej niż 10 krotność kwoty bazowej tj. 54 tyś. zł, kwota funduszu 
sołeckiego na całą gminie wyniesie 1 mln.    
 
Kierownik Referatu Inwestycji P. Błażejewski dodał, że zanim zainstalowane będą nowe 
kamery należy przygotować centrum monitoringu na przyjęcie kolejnych sygnałów, zakupić 
dodatkowe monitory, licencje, powiększyć matryce. Referat Inwestycji szuka oferentów do 
rozbudowy centrum monitoringu. 
 
Wójt Gminy K. Turek udzielił odpowiedzi: 
- odnośnie taryf za  wodę – wniosek do Wód Polskich jest złożony, a na odpowiedź mają 45 
dni i termin jeszcze nie upłynął; 
- odnośnie komunikacji tzw. pasma zachodniego – koncepcja Marszałka jest taka żeby włączyć 
WKD, wstępne założenia są zachęcające i zarysowane kierunki działania – w pierwszej 
kolejności trzeba nadać odpowiednią nazwę zadaniu, następnie rozważenie możliwości 
dofinansowania: 
- odnośnie Programu 5+ - jeżeli on wejdzie to obniży podatki, nie ma dobrego klimatu dla 
samorządów co daje kolejny przykład - nowe prawo wodne nakłada obowiązek inwentaryzacji 
powierzchni deszczowych i naliczanie opłat z tego tytułu- a wpływy w 90 % będą przekazywane 
do Wód Polskich; 
- odnoście ulicy Jakubowicza – 10 maja będzie ogłoszony przetarg; 
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- odnośnie ulicy Sportowej – wykonawca zszedł z budowy i trzeba było zerwać umowę, 
zinwentaryzować wykonane prace i rozliczyć, a następnie ogłoszono przetarg, do którego nie 
przystąpił żaden wykonawca;  
- odnoście parkingu przy Szkole w Borzęcinie Dużym – umowa już podpisana i wkrótce 
rozpoczną się prace; 
- odnośnie montażu słupków przy wejściu do Szkoły w Borzęcinie Dużym – poprosił o 
zanotowanie sprawy przez P. Kucieja pracownika Referatu Gospodarki Komunalnej. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji P. Błażejewski odpowiedział, że rondo w Zielonkach – Parceli 
budowane jest na drodze wojewódzkiej i krzyżuje się z droga powiatową  - stawiają gminie 
warunki dla polepszenia swojego układu komunikacyjnego. Gmina jest na etapie uzgodnienia 
geometrii ronda w Urzędzie Marszałkowskim, z MZDW uzgodniony został już projekt 
techniczny kwestii przebudowy oświetlenia.  W kwestii wycinki drzew będzie trzeba uzyskać 
od konserwatora zabytków opinię  na wykonanie ronda z uwagi na bliskość parku z pałacem – 
jest to 2/3 m-ce czekania, ale w międzyczasie wszystkie inne dokumentacje są 
przygotowywane. Odnośnie ronda przy ul. Białej Góry – należy uzyskać zgodę prywatnego 
właściciela, ponieważ znaczna część ronda mieści się na prywatnej posesji.  
 
Wójt Gminy K. Turek udzielił odpowiedzi: 
- odnoście konkursu na dyrektora Szkoły w Zielonkach – Parceli – będzie ogłoszony w maju; 
- odnoście okien to mają być wymieniane w Przedszkolu w Borzęcinie Dużym;  
- odnoście ul. Szymanowskiego – podejmowane są rozmowy z wykonawcami, by wzięli udział 
w przetargu, projekt nie przewiduje wykonanie całej ul Szymanowskiego;  
- odnośnie kosztu budowy obiektu w Zielonkach - Parceli – można mówić o rozliczeniu kosztów 
po zakończeniu odbiorów, obecnie trwa proces wyposażania obiektu, część sportowa zaraz 
będzie użytkowana;  
- odnośnie przebudowy Rynku  to będzie miała miejsce jedynie przebudowa w zakresie 
energetycznym – zamiana na kable podziemne i taki jest zakres przewidziany w tym roku, 
dodatkowo budowany będzie parking za Kościołem w ramach ZIT, ale Rynek nie będzie 
zamknięty;  
- odnośnie obwodnicy Babic – tzw. paszkowianka – jest to zadanie regionalne, Marszałek 
uważa, że należy przeczekać, bo następuje eskalacja ceny i  rynek musi ochłonąć.  
 
Pytania uzupełniające: 
 
Radny M. Starnowski powiedział, że nie jest przeciwko rozwojowi gminy, przyznał że był za 
budową centrum handlowego za trasą S8, a nie za budową bloków 9 – piętrowych. Odnośnie 
funduszu sołeckiego sugerowałby jego zwiększenia dla mniejszych sołectw, zebranie 
mieszkańców będzie decydować na co wydawać fundusz, a jak na coś zabraknie to będzie 
finansowane z budżetu gminy. 
 
Radny R. Fijołek zapytał do kiedy mieszkańcy mają składać wnioski o karty oraz ile obecnie 
jest wpływów z podatku od gruntów z terenów za S8, a ile byłoby po zabudowaniu tego terenu.  
 
Radna L. Skrzeczkowska  doprecyzowała trasę od ulicy Hubala przez Rynek, ul. Warszawską, 
ul. Południową do stacji PKP i wpłynie wniosek na piśmie. Dodała, że poinformowano ją w 
Referacie Planowania Przestrzennego, że zmiana planów przy ul. Zielonej powinna mieć 



Protokół Nr XL/18 

 

Strona 21 z 23 
 

 

 

 

 

miejsce w wakacje lub  przed.  Zapytała czy będzie mogła być zrealizowana inwestycja z 
budżetu partycypacyjnego z 2017 r., w piśmie, który otrzymała od p. Zająca plany 
zagospodarowania przestrzennego były warunkiem realizacji budżetu.   
 
Radny D. Sobczak przyznał, że na linii do Ożarowa przedostatni przystanek to dworzec 
kolejowy. 
 
Radna E. Kawczyńska wyraziła niezadowolenie z faktu, że obecnie z funduszu sołeckiego 
będzie trzeba opłacać koszenie trawników, utrzymanie boiska. 
 
Radna K. Bielińska zapytała czy zamiast placu zabaw w Babicach nie może powstać skate park. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zauważył, że  przy omawianiu funduszu sołeckiego 
podawany był przykład gminy Izabelin i stąd taka dyskusja, a nie jest to wzorcowe 
wykorzystanie funduszu i nie jest to dobry przykład.  
 
Zastępca Wójta M. Zając odpowiedział, że prawdopodobnie karta wydawana będzie w  
budynku Urzędu Gminy przy ul. Rynek 21, najpierw należy podpisać umowę z Warszawą, 
potem będzie to nagłaśniane. Odnośnie ulicy Szymanowskiego – odpowiedział, że odbyło się 
spotkanie z Wójtem Malarowskim i przedstawicielami z KPN by podjęli działania do uzyskania 
zgody od Ministerstwa. Gmina Stare Babice ma wydzieloną drogę.  
 
Wójt Gminy K. Turek udzielił następujących odpowiedzi: 
- odnośnie zmiany w komunikacji na ul. Hubala jeszcze raz poprosił o złożenie wniosku na 
piśmie;  
- odnośnie zabudowy za trasą S8 – chciałby, tak jak Warszawa po tamtej stronie trasy, 
zintensyfikować zabudowę, byłaby to wtedy najbardziej dochodowa część gminy;  
- odnośnie  planu w okolicach ulicy Zielonej – po jego uchwaleniu  będzie realizowany wniosek 
z budżetu partycypacyjnego; 
- wyraził opinię, że budżet partycypacyjny był bardziej efektywny niż fundusz sołecki; 
- odnośnie podatków z terenów na trasą S8 - obecnie wynoszą one ok. 250 tyś. zł, po realizacji 
inwestycji na tym terenie przewidywany jest 50 krotny wzrost.  
 
Radny R. Fijołek  zapytał czy wyprodukowanie kart miejskich to będzie koszt mieszkańca czy 
Urzędu. Zaproponował by ustalić  stawki za wody deszczowe. 
 
Radny M. Starnowski powiedział, że odbyło się spotkanie z mieszkańcem z okolic trasy S8 i nie 
zgadzają się na wybudowanie bloków, są tam bloki 3-4 piętrowe. Odnośnie funduszu 
sołeckiego zauważyła, że można łączyć sołectwa, a w gminie Izabelin fundusz sołecki działa 
dobrze. 
 
Wiceprzewodniczący Rady L. Poborczyk przyznał, że pomysł z budową bloków też mu się nie 
podoba, ale ma wiadomości, że jest pomysł na budowę bazy kontenerowej wraz ze zjazdem z 
trasy S8.  
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Inspektor ds. ochrony środowiska K. Sońta powiedziała, że opłata za wodę deszczową jest 
ustalona w ustawie, zadaniem gminy jest jej naliczenie i przekazanie 90 % wpływów do Wód 
Polskich. 
 
Zastępca Wójta M. Zając odpowiedział, że koszt karty miejskiej będzie po stronie gminy. 
Dodał, że są także mieszkańcy, którzy są za propozycją rozwiązania zabudowy terenów za trasą 
S8. 
 

22. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 24 
maja br. (czwartek) o godz. 14:00 Tematy wynikające z przyjętego planu pracy Rady, które 
będą wprowadzone do porządku obrad następnej sesji to Sprawozdanie z działalności 
Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji za rok 2017. Przypominał, że Radni otrzymali mailem 
druki oświadczeń majątkowych. Oświadczenia majątkowe wraz z kopią zeznania podatkowego 
PIT z rok 2017 należy złożyć w dwóch egzemplarzach w terminie do 30 kwietnia 2018 r., prosił 
dochować staranności przy wypełnianiu oświadczeń majątkowych, wszystkie rubryki muszą 
być wypełnione, nie pozostawiamy pustych rubryk, należy wpisać „nie dotyczy”, nie można 
wpisywać „Nie” lub przekreślać. Wypełniając oświadczenie majątkowe należy określić 
przynależność poszczególnych składników majątku do majątku odrębnego osoby składającej 
oświadczenie, bądź do majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową, druk 
oświadczenia majątkowego można otrzymać w Biurze Rady. Poinformował o otrzymanych 
zaproszeniach na uroczystość akademię z okazji rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja w 
Szkole Podstawowej Koczargach Starych w dniu 27 kwietnia 2018 r. o godz. 12:45 oraz na 21 
Teatr Rodziców w Przedszkolu w Starych Babicach w dniu 10 maja 2018 r. o godz. 15:00 i 16:00.   
Następnie poinformował, że w tym punkcie obrad publiczność może zadawać pytania, zgodnie 

z § 29 Statutu Gminy zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w 

celu uzyskania informacji o stanie faktycznym. Czas wystąpienia zgodnie ze statutem do 5 

minut. 

Rada Gminy nie rozpatruje indywidualnych spraw, przedmiotem obrad rady mogą być jedynie 

sprawy publiczne dotyczące społeczności lokalnej, nie zaś sprawy prywatne czy osobiste (art.6 

ust.1 ustawy o samorządzie gminnym). 

 

Mieszkaniec wsi Zielonki - Parcela S. Lesisz zapytał kiedy się podłączy do kanalizacji jego 

sąsiad, zauważył, że podłączenie do kanalizacji dla osób starszych powinno być wykonywane 

za 50 % kosztów. Zwrócił uwagę na potrzebę uruchomienia bezpłatnej komunikacji. Zauważył, 

że z funduszu sołeckiego na terenie jego sołectwa należałoby zrobić kostkę na ul. Północnej.   

 

Zastępca Wójta M. Zając powiedział, że Przedsiębiorstwo Eko – Babice Sp. z o.o.  przedstawiło 

możliwość podłączenia i jest w trakcie ustalania. Zauważył, że budowa kompleksu w Zielonkach 

- Parceli to wspólny sukces, gmina nie zdążyła wybudować chodnika i te prace będą 

kontynuowane w kolejnej kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz wspomniał, że może się zmienić termin sesji na 

dzień 29 maja (wtorek), radni będą poinformowani o dacie. 
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23. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił 
zamknięcie XL sesji Rady Gminy Stare Babice.  
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